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Folketingets Miljøudvalg 

Christiansborg 

1240 København K 

Ministeren 
J.nr. NST-401-01511 

 

Den 15. april 2015 

Folketingets Miljøudvalg har i brev af 7. april 2015 stillet følgende spørgsmål nr. 

417 (alm. del), som hermed besvares. Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Kristian 

Phil Lorentzen (V). 

 

Spørgsmål nr. 417 (alm. del) 
Kan ministeren bekræfte, at hun under et møde på Hotel Blicher i Ry lørdag 
den 28. februar 2015 oplyste, at regeringen har bedt statsadministrationen om 
at udarbejde en konkret plan for anlæggelse af et langt omløbsstryg/kunstig 

kanal, der skal lede Gudenåens vand helt uden om Tange Sø og Tangeværket? 

 

Svar 

Nej, det kan jeg ikke bekræfte. 

 

På mødet i Ry lørdag den 28. februar 2015 blev jeg spurgt til Tange Søs fremtid. 

Jeg svarede, at jeg ikke kunne forestille mig en løsning, hvor Tange Sø helt 

forsvinder, samt at et omløbsstryg kunne være en mulighed. Jeg pointerede 

endvidere, at det helt afgørende for at finde en løsning for Tange Sø er at have 

finansieringen på plads først.  

 

Der henvises i øvrigt til min besvarelse af spørgsmål nr. 416 (alm. del). 

 

 

 

Kirsten Brosbøl 

 

/ Mads Leth-Petersen 
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